
SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN MOTION AND LEAVE
APPLICATIONS
OTTAWA, 2007-09-20.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  RENDERED
JUDGMENT  IN  THE  FOLLOWING  APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL.
FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR REQUÊTE ET DEMANDES
D’AUTORISATION
OTTAWA, 2007-09-20.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  RENDU  JUGEMENT
AUJOURD’HUI  DANS  LES  DEMANDES  D’AUTORISATION  D’APPEL  SUIVANTES.
SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

Note for subscribers: 
The summaries of the cases are available at http://www.scc-csc.gc.ca :
Click on Cases and on SCC Case Information, type in the Case Number and press Search.  Click on
the Case Number on the Search Result screen, and when the docket screen appears, click on
“Summary” which will appear in the left column.

Alternatively, click on 
http://scc.lexum.umontreal.ca/en/news_release/2007/07-09-17.2a/07-09-17.2a.html

Note pour les abonnés : 
Les sommaires des causes sont affichés à l’adresse http://www.scc-csc.gc.ca :
Cliquez sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ». Tapez le no de dossier et
appuyez sur « Recherche ».  Cliquez sur le no du dossier dans les Résultats de la recherche pour
accéder au Registre.  Cliquez enfin sur le lien menant au « Sommaire » qui figure dans la colonne
de gauche.

Autre façon de procéder : Cliquez sur 
http://scc.lexum.umontreal.ca/fr/news_release/2007/07-09-17.2a/07-09-17.2a.html

JUDGMENT IN MOTION / JUGEMENT SUR REQUÊTE (13.09.2007)

31895 Alliance for Marriage and Family v. A.A., B.B., C.C. and D.D., and Family Service Association
of Toronto and Melissa Drake Rutherford (Ont.)
2007 SCC40 / 2007 CSC 40

Coram: LEBEL J.

THE APPLICATION of Alliance for Marriage and Family to be added as a party is dismissed, without costs.

LA REQUÊTE PRÉSENTÉE PAR Alliance for Marriage and Family en vue d’être ajoutée à la procédure
en tant que partie est rejetée sans dépens.
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DISMISSED / REJETÉES

Lorna Philippe c. Centre Hospitalier Pierre-Janet et autres (Qc) (Civile) (Autorisation) (32039)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

Tr’ondëk Hwëch’in v. Government of Yukon (Y.T.) (Civil) (By Leave) (32047)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Karl Cummings c. Canwest Global Broadcasting Inc. et autres (Qc) (Civile) (Autorisation) (32054)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

Pierre Gilbert et autre c. Sa Majesté la Reine (C.F.) (Civile) (Autorisation) (32066)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

Concetta Passucci v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Civil) (By Leave) (32068)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

Hanna Saraffian v. SMBD - Jewish General Hospital (Que.) (Civil) (By Leave) (32070)
(The motion to introduce new evidence is dismissed and the application for leave to appeal is dismissed with costs. / La
requête pour déposer de nouveaux éléments de preuve est rejetée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec
dépens.)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

James Allman et autres c. Normand Laplante et autres (Qc) (Civile) (Autorisation) ( (32072)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

Hélène Landry c. Institut de réadaptation en déficience physique de Québec et autres (Qc) (Civile) (Autorisation)
(32073)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

Royal Bank of Canada v. Her Majesty the Queen (F.C.) (Civil) (By Leave) (31982)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

J. Shawn O’Toole v. Law Society of New Brunswick (N.B.) (Civil) (By Leave) (31990)
(The application for leave to appeal is dismissed with costs according to the Tariff. / La demande d’autorisation d’appel
est rejetée avec dépens dont le montant sera établi conformément au Tarif.)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

Arpentech des Laurentides Inc. et autre c. L’Ordre des arpenteurs-géomètres du Québec (Qc) (Civile) (Autorisation)
(31991)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

Craig Melanson, et al. v. Province of New Brunswick, as represented by The Honourable Bradley Green, Attorney
Superintendent of Pensions for the Province of New Brunswick, et al. (N.B.) (Civil) (By Leave) (32008)
(The application for an extension of time to serve the respondents Randy Audfroid, Jim Hinton, Stephen Manuel, Jim
Campbell, Bill Graham, Rick Johnson and Randy McCullough is granted.  The application for leave to appeal is
dismissed with costs to the respondents Randy Audfroid, Jim Hinton, Stephen Manuel, Jim Campbell, Bill Graham, Rick
Johnson and Randy McCullough. / La demande de prorogation de délai pour signifier les intimés Randy Audfroid, Jim
Hinton, Stephen Manuel, Jim Campbell, Bill Graham, Rick Johnson et Randy McCullough est accordée.  La demande
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d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens en faveur des intimés Randy Audfroid, Jim Hinton, Stephen Manuel, Jim
Campbell, Bill Graham, Rick Johnson et Randy McCullough.)
Coram: Binnie / Deschamps / Abella

Swapan Kumar Mazumder v. Bell Canada, et al. (Ont.) (Civil) (By Leave) (32025)
(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs. / La
demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

JoAnne Constance Walsh v. Michael Francis Walsh (Ont.) (Civil) (By Leave) (32030)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

James Darin Corbiere v. Wikwemikong Tribal Police Services Board (F.C.) (Civil) (By Leave) (32036)
(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs. / La
demande de prorogation de délai est accordée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens.)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

Raynald Grenier c. Pothier Delisle et autre (Qc) (Civile) (Autorisation) (32040)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

L.O. c. S.J., personnellement et en sa qualité de tutrice à l’enfant mineure A.W.J. et autres (Qc) (Civile) (Autorisation)
(32045)
(La demande d’autorisation d’appel est rejetée avec dépens en faveur des intimées S.J., personnellement et en sa qualité
de tutrice à l’enfant mineure A.W.J. et C.H. / The application for leave to appeal is dismissed with costs to the
respondents S.J., personally and in her capacity as guardian of A.W.J., a minor and C.H.)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Midland Transport Limitée c. Procureur général du Québec - et - Alliance canadienne du camionnage (Qc) (Crim.)
(Autorisation) (32063)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish

Peter Brian Beeching v. Monica Beeching (Ont.) (Civil) (By Leave) (31777)
(The application for an extension of time is granted.  The motions for waiver of all fees and to admit fresh evidence are
dismissed. The application for an order to bring Nicholas Eugene Beeching to Canada is dismissed and the application
for leave to appeal is dismissed without costs. / La demande de prorogation de délai est accordée. Les requêtes en vue
d’être dispensé d’acquitter tous les droits prévus et d’être autorisé à produire de nouveaux éléments de preuve sont
rejetées. La demande en vue d’obtenir une ordonnance intimant que Nicholas Eugene Beeching soit amené au Canada
est rejetée et la demande d’autorisation d’appel est rejetée sans dépens.)
Coram: Bastarache / LeBel / Fish


